



## REFERAT - 2. STYREMØTE I REGION SYDVEST

**Dato:** 26.09.2023

**Kl:** 19.00 – 20.00

**Arena:** Teams

**Tilstede:** Arian Lustrup Azemi, Elin Mikkelsen Bakka, Knut Olav Hettervik, Ragna Sand Starheim, Oddbjørn Kvammen

**Forfall:** Beate Fosselie

### 1) Introduksjon

Alle ble ønsket velkommen til møtet.

### 2) Orienteringssaker

#### a) Fellesmøte

Arian, Elin og Knut Olav deltok på fellesmøte med andre regioner, arrangert av administrasjonen sentralt. Ble sett på som positivt og bra med styrket samarbeid fra andre styrer – gjør det mulig å få innspill, lære og diskutere gode løsninger der andre har ulike utgangspunkt.

#### b) Oddbjørn orienterer

- Nytt fra forbundsstyret
- Status EM 2025. En delegasjon reiser snart til Italia for å delta på møter med Paravolley Europe. Stavangerregionen vil få god promotering ut mot medlemsland i form av markedsføring.
- Anleggssituasjon. Håp for ny sandvolleyballhall i Randaberg og Kristiansand, nye utendørsbaner bygges også i regionen. Dialog med lokalpolitikere vil være viktig.

c) Beate orienterer (skriftlig)

Det skal bygges ny sandhall i Kristiansand, nåværende er på overtid. Økonomiske utfordringer i KSK gjør prosessen litt vanskeligere. Enighet i styret om viktigheten av å støtte klubbene i deres prosesser og forhandlinger med andre aktører.

### **3) Drøftingssaker**

a) Spilleroverganger i regionen

I høstmånedene er det aktivitet på overgangsfronten for spillerne mellomklubbene. Noen klubber gjennomfører god dialog i forkant, mens andre klubber ikke er klar over at den nye spilleren plutselig «tilhører» en annen klubb. Dette skaper sårbarhet for enkelte klubber med tanke på tilbud i diverse årsklasser – av og til bør klubbene avklare seg imellom at en overgang kanskje ikke alltid er like lurt.

Spillere på høyt nivå slipper tidvis lett inn på andre lag, som ellers har ventelister for alderstrinnet. Vi i klubbene og lagene ønsker at ungdommer skal få en best mulig opplevelse med volleyballen, og derfor at de skal kunne bestemme hvor en ønsker å trene og spille.

Likevel er det oftest lurt å opprettholde kommunikasjon mellom klubbene, for å skape forutsigbarhet og fremme rettferdighet. Styret ønsker å kommunisere dette ut mot klubbene og er enige om å sende en mail til kontaktpersoner/publisere på sosiale fora, der vi tar opp saken.

b) Regionstyrets involvering i større konkurranser

Styret diskuterte litt om hvilken rolle vi skulle ha i prosessen med større konkurranser. Bør vi som politisk aktør settes på kopi, eller skal dialogen skje mellom administrasjon og arrangørklubbene selv? Skal vi ha en fot i NM som foregår her?

Dette speiler litt av debatten som også foregikk på det sentrale møtet, med tanke på hvilken rolle regionstyret generelt sett skal ha. Styret reflekterte over at vi kan bruke anledningen til å markere oss under større arrangementer. En måte å gjøre dette på er å bruke NVBF-klær i forbindelse med f.eks. NM.

#### **4) Beslutningssaker**

Styret diskuterte og vedtok følgende forslag, i form av et samlingsdokument som er vedlagt nederst.

*NVBF Sydvest vil:*

- At alle tillitsvalgte i NVBF skal ha en personlig signatur på lik linje med de ansatte. Denne brukes i kommunikasjon i kraft av sin posisjon i vervet.
- Opprette en offisiell konto på Instagram, som driftes i samarbeid og sameie med administrasjonen.
- Samarbeide og sammen drifte regionens Facebook-konto med administrasjonen.
- Styrke den regionale satsingen på profilering digitalt, og være mer aktive i dokumentering av våre volleyballdaglige aktiviteter.
- Styrke NVBFs synlighet på volleyballarrangementer.
- Øke bruken og synligheten av våre logoer i relevante sammenhenger – som på reklameskilt, innganger, utstyr, osv.
- Oppfordre klubbene til å ha NVBFs logo synlig på postere av arrangement, som elitekamper.
- Forankre i reglementene at alle deltakerne på et lag og deres motparter skal takke hverandre for kampen.
- Forankre i reglementene at alle deltakerne på benken i en kamp skal takke dommerne for kampen.
- At NVBF og medlemsklubbene skal ta en proaktiv rolle ved bygging av nye sandvolleyball-baner, for å sikre tilstrekkelig avstand mellom baner (på meternivå, ikke centimetre)

Mangfold og personvern ble diskutert.

#### **5) Hederstegn**

Fremgang på allerede foreslåtte kandidater samtidig som nye blir foreslått. Dialog med administrasjonen blir etablert og opprettholdt.

SENSURERT

## **6) Neste møteplan**

Vi ser for oss at et nytt møte avholdes i andre halvdel oktober/første halvdel av november.

*(I etterkant av møtet kom det frem fra generalsekretær at vi må diskutere noen gitte saker og bli enige innen 1. november. Leder vil derfor forsøke å foreslå en møtedato som er før dette.)*

Enighet om at vi også satser på å holde et møte i desember.

## **7) Andre saker/eventuelt**

Egenkapital – må brukes opp. Skal være på 199 241 kr.

Forslag på bruk av EK – vi sender mail/publiserer på nettsiden/facebook